



---

## A NOTE FROM THE HIGH SCHOOL OFFICE

---

Dear HS Parents,

(Scroll down for Chinese translation)

(请翻阅后面的中文翻译)

I hope this email finds you well. Thank you for your support during this time of online learning for our students.

Just a few reminders:

- All of our students have been receiving assignments and instruction from their teachers, so you should be seeing your child work on a daily basis (Monday-Friday). Please feel free to email me or your child's counselor if you have concerns that your child is not keeping up with the work.
- School calendar and events - All of the official information regarding the school calendar, re-scheduling of events, etc will continue to come from our Head of School, Mr. Kevin Baker. Please watch your email for these important updates.

Thanks again for your support and I hope to see you all soon!

Kind regards,

Kerry  
High School Principal

尊敬的高中家长们：

谨以此邮件向您致以问候。感谢您在这段时间对我们学生线上学习的支持。

以下是几个提醒：

- 我们所有的学生都已从他们的老师那里收到了作业和指导，所以您应该每天(周一到周五)看到您的孩子在学习。如果您担心您的孩子跟不上功课，请随时给我或您孩子的辅导员发邮件。
- 学校日程表和活动-所有关于学校日程表、活动等重新安排的官方信息将继续来自我们的校董，Mr. Kevin Baker。请留意您电子邮件中的这些重要更新。

再次感谢大家的支持，希望很快可以见到大家!

致以亲切的问候,

Kerry

高中部校长



**American International School of Guangzhou**  
Science Park Campus, 19 Kexiang Road, Huangpu District  
Guangzhou, (8620) 8735 3392

[www.aisgz.org](http://www.aisgz.org)